
Αθήνα, 12.5.2025
ΕΡΩΤΗΣΗ

Προς τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

Θέμα: Υλοποίηση δέσμευσης Υ.ΕΘ.Α. για τα προβλήματα λειτουργίας του Κέντρου
Εκπαίδευσης Τεχνικού (Κ.Ε.ΤΧ.)

Στην με αριθμό 1192/27-6-2024 επίκαιρη ερώτηση μου με θέμα: «Προβλήματα

λειτουργίας Κέντρου Εκπαίδευσης Τεχνικού (Κ.Ε.ΤΧ.) στην Πάτρα» έθεσα υπ’ όψιν σας τα

κύρια προβλήματα λειτουργίας του συγκεκριμένου στρατοπέδου, ήτοι:

- Την κάλυψη κενών οργανικών θέσεων πολιτικού προσωπικού.

- Την αύξηση της χρηματοδότησης της Μονάδας, με ιδιαίτερη έμφαση στα σχολεία

εκπαίδευσης.

- Την άμεση υλοποίηση εργασιών απομάκρυνσης αμιάντου και προϊόντων του από τα

κτίρια και τις εγκαταστάσεις στο στρατόπεδο του Κ.Ε.ΤΧ..

- Την άμεση υλοποίηση προηγούμενων υποσχέσεων της πολιτικής ηγεσίας για την

αναβάθμιση του Κ.Ε.ΤΧ. σε Διακλαδικό Κέντρο Τεχνικής Εκπαίδευσης των Ενόπλων

Δυνάμεων και των Σωμάτων Ασφαλείας.

Στις 8.7.2024 απαντώντας στην ως άνω επίκαιρη ερώτηση, o τότε υφυπουργός

Εθνικής Άμυνας, κ. Ιωάννης Κεφαλογιάννης, ανέφερε πως α) για την υποστελέχωση

εκπαιδευτών τεχνικών ειδικοτήτων αποφασίστηκαν 4 προσλήψεις μέσω ΑΣΕΠ, με την

προκήρυξη του διαγωνισμού να βρίσκεται προς επεξεργασία, β) για την απομάκρυνση του

αμιάντου από τις στέγες του στρατοπέδου έχει ήδη εκπονηθεί μελέτη προϋπολογισμού

1.300.000€ και προσεχώς θα αποξηλωθούν από όλα τα τμήματά του και γ) για τη

χρηματοδότηση με σκοπό την αναβάθμιση και εκσυγχρονισμό των εγκαταστάσεων του

Κ.Ε.ΤΧ., στο πλαίσιο της περιβαλλοντικής και ενεργειακής διαχείρισης του Υ.ΕΘ.Α, έχει

ενταχθεί στο ΕΣΠΑ 2021-2027 Δυτικής Ελλάδας η αναβάθμιση των κτιρίων με το ύψος της

συνολικής χρηματοδότησης να αγγίζει το 1.000.000€.

Έχει παρέλθει χρονικό διάστημα δέκα (10) μηνών από τις δημόσιες δεσμεύσεις του

Υ.ΕΘ.Α. για την επίλυση των ανωτέρω ζητημάτων, χωρίς ουδεμία σχετική ενέργεια προς

τούτο.

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5279

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/5/2025



Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός

Ποιές ενέργειες έχουν πραγματοποιηθεί στο διαρρεύσαν χρονικό διάστημα για την
αντιμετώπιση των ως άνω προβλημάτων που αντιμετωπίζει το Κέντρο Εκπαίδευσης
Τεχνικού (Κ.Ε.ΤΧ.) και ποιό το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσής τους;

Ο Ερωτών Βουλευτής

Σπυρίδων Τσιρώνης
Βουλευτής Αχαΐας




